
Protokół Nr 120/22 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

z dnia 30 marca 2022 r.  

 

Ad. 1. 

 W gabinecie Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego 120. posiedzenie Zarządu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego o godzinie 1400 otworzył i prowadził Pan Franciszek Gutowski Przewodniczący 

Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

Ad. 2. 

 Na podstawie listy obecności stwierdzono, że nieobecna jest Pani Danuta Brzoskowska 

Członek Zarządu i Pani Katarzyna Orłowska Sekretarz Powiatu.  

Ad. 3.  

1. Przewodniczący Zarządu zapytał, czy ktoś z obecnych zgłasza wnioski do porządku obrad. 

Wniosków nie zgłoszono.  Przewodniczący wniósł o wprowadzenie wniosku w sprawie 

uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz informacja o 

braku uwag do pozytywnej opinii. 

Wniosek zostanie wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Zarządu zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

 

1. Otwarcie 120. posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad. 

4. Przyjecie protokołu z 119. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

5. Uchwały Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 

5.1. w sprawie przyjęcia informacji o wykonaniu planu finansowego wydzielonych rachunków 

środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego; 

5.2. w sprawie wprowadzenia Regulaminu pracy komisji przetargowej powoływanej do 

przeprowadzenia postępowań o udzielenie zamówień publicznych przez Powiat Golubsko-

Dobrzyński; 

5.3. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na 

2022 rok; 

5.4. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

za 2021 rok. 

6. Sprawy różne: 

6.1. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – zwiększenie planu dotacji celowych w dz. 801 – Oświata 

i wychowanie; 

6.2. Wojewoda Kujawsko-Pomorski – zwiększenie planu dotacji celowych w dz.852 – Pomoc 

społeczna; 

6.3. Pan Tomasz Fic – Prezes Zarządu Kujawsko-Pomorskiego Transportu 

Samochodowego S.A. – prośba o zwiększenie stawki rekompensaty z tytułu przewozów 

użyteczności publicznej + informacja z Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg; 

6.4. Pan Jan Pączek – Przewodniczący Zarządu Powiatu Przemyskiego – apel o pomoc dla 

Ukrainy; 

6.5. o. Piotr Słomiński – przeor klasztoru oo. Karmelitów – prośba o wsparcie finansowe; 

Pan Andrzej Grabowski – Przewodniczący Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego – 

przekazanie ww. wniosku; 

6.6. Komisja przetargowa – prośba o podjęcie decyzji o unieważnieniu postępowania lub 

zwiększenie kwoty na realizację zadania ,,Zakup samochodu 9-cio osobowego specjalnie 

przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych na wózkach inwalidzkich”; 

6.7. Pan Jacek Żurawski – Burmistrz Miasta Kowalewo Pomorskie – przekazanie wniosku w 

sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej; 



6.8. Pan Zbigniew Kaszlewicz – Melbud s.c. – pełnomocnik Burmistrza Miasta Golubia-

Dobrzynia – prośba o opinię, dotyczącą realizacji inwestycji drogowej; 

6.9. Pani Emilia Piotrowska – Zastępca Kierownika Wydziału Geodezji, Kartografii i 

Gospodarki Nieruchomościami – przekazanie wniosku w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego oraz informacja o braku uwag do 

pozytywnej opinii. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad.4. 

  Przewodniczący Zarządu zaproponował, aby przyjąć protokół z 119. posiedzenia Zarządu 

Powiatu przeprowadzonego dniu 15 marca 2022  r. bez odczytywania. 

Protokół z 118. posiedzenia Zarządu Powiatu został przyjęty bez odczytywania. 

Ad.5.1. 

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego na 2022 rok. 

 

Ad.5.2. 

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego na lata 2022-2040. 

Ad.5.3. 

 Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do projektu uchwały Rady Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem 

zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Ad.6.1. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 801 – Oświata i wychowanie. 

 

Ad.6.2. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o zwiększeniu 

planu dotacji celowych w dz. 852 – Pomoc społeczna. 

 

Ad.6.3. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zwiększenie stawki jednego wozokilometra  

o 0,55 zł (z 4,50 zł na 5,05 zł) do końca umowy, tj. do dnia 30 czerwca 2022 r. Ponadto Zarząd 

Powiatu nie ma zastrzeżeń do podwyższenia cen biletów o proponowane przez Prezesa Zarządu 

Kujawsko-Pomorskiego Transportu Samochodowego S.A. 20%. 

 

Ad.6.4. 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z apelem o pomoc dla Ukrainy, który został przesłany przez Pana 

Jana Pączka Przewodniczącego Zarządu Powiatu Przemyskiego. Pan Franciszek Gutowski 



Przewodniczący Zarządu powiedział, że nasz powiat udziela pomocy Ukraińcom we własnym 

zakresie.  

 

Ad.6.5. 

 Przewodniczący Zarządu odczytał pismo p. Piotra Słomińskiego przeora klasztoru, który 

zwrócił się z prośbą o wsparcie finansowe na renowację zabytkowej stalli w klasztorze. 

Zarząd Powiatu nie ma możliwości wsparcia realizacji zadani, ponieważ w budżecie powiatu 

nie zostały wydzielone środki finansowe, które mogłyby zostać przeznaczone na ten cel. 

 

Ad.6.6. 

 Zarząd Powiatu podjął decyzję o zwiększeniu kwoty na realizację zadania ,,Zakup samochodu 

9-cio osobowego specjalnie przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych na wózkach 

inwalidzkich” do 170 000,00 zł brutto (słownie: sto siedemdziesiąt tysięcy złotych 00/100), tym 

samym wybierając ofertę firmy CARRARA SP. z o.o. 

 

Ad.6.7. 

 Przewodniczący Zarządu odczytał pismo Pana Jacka Żurawskiego Burmistrza Miasta 

Kowalewo Pomorskie, w którym poinformowano, że na zebraniu wiejskim wystąpiono z wnioskiem w 

sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej Pruska Łąka-Wielka Łąka.  

Zarząd Powiatu przekazał przedmiotowe pismo do merytorycznej Komisji Rady Powiatu 

Golubsko-Dobrzyńskiego, celem zaopiniowania. 

 

Ad.6.8. 

 Przewodniczący Zarządu odczytał wniosek Pana Zbigniewa Kaszlewicza MELBUD S.S., 

który zwrócił się z prośbą o opinię, dotyczącą realizacji inwestycji drogowej dla zadania pn. ,,Budowa 

ulic Spacerowej, Równinnej, Widokowej i Jasnej na os. Panorama” w Golubiu-Dobrzyniu. 

 

Zarząd Powiatu wydał pozytywną opinię dla ww. zadania. Jednakże zaznacza się, że 

szerokość pasów ruchu dla drogi klasy L (ul. Spacerowa, Równinna i Widokowa) powinna wynosić 

2,75 m. Szerokość ta może zostać zmniejszona o 0,25 m w przypadku konieczności zastosowania 

rozwiązań uspokajających ruch na drogach klasy L na terenie zabudowy.   

 

Ad.6.9. 

 Przewodniczący Zarządu odczytał pismo Pana Mariusza Piątkowskiego Burmistrza Miasta 

Golubia-Dobrzynia, w którym zwrócono się o uzgodnienie projektu zmiany ,,miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Golubia-Dobrzynia (obejmującego obszar lewobrzeżnej 

części miasta) z wyłączeniem działek o nr geodezyjnych 194,195 i 19 położonych w obrębie IV przy 

ul. Piłsudskiego w Golubiu-Dobrzyniu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 

Zarząd Powiatu nie wniósł uwag do przedmiotowego projektu planu miejscowego 

zagospodarowania przestrzennego.  

 

Ad.7. 

   

Przewodniczący Zarządu zapytał, czy ktoś z obecnych zgłasza wnioski. Wniosków nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu powiedział, że odbyło się spotkanie w sprawie ul. Słuchajskiej. Ulica 

ta należy do Miasta ale biorąc pod uwagę, że wpływa to na wizerunek zarówno Miasta, jak i Powiatu 

pojawiła się propozycja, aby powiat wykonał 250 metrów odcinka próbnego, Gmina Golub-Dobrzyń 

250 metrów i pozostałe Miasto Golub-Dobrzyń. Przewodniczący Zarządu dodał, że przed 

przystąpieniem powiat wystąpi z wnioskiem o dysponowanie gruntem i wykonamy odcinek od 

skrzyżowania.  



Przewodniczący Zarządu podjął decyzję o zakończeniu posiedzenia. 

 

Ad. 8.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zakończyło się o 1445. 

Przewodniczący Zarządu –  Franciszek Gutowski   ……………………………… 

Wicestarosta                       - Danuta Malecka   ……………………………… 

Członek Zarządu                - Roman Mirowski   ……………………………… 

Członek Zarządu                - Jacek Foksiński   ……………………………… 

Członek Zarządu                - Danuta Brzoskowska   ……………………………… 

 

 

 

 

 

Sporządziła: Emilia Pęcak  

Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Społecznych 

 


